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Van:    
Verzonden: woensdag 12 februari 2025 12:52 
Aan: Griffie <griffie@gemeenteraadmaastricht.nl  
Onderwerp: Verzoek 

 

Geachte griffiemedewerker,  
   
Vriendelijk verzoek ik u bijgaande brief te plaatsen in de dagmail van vandaag.  
   
Met vriendelijke groeten,  
  
 
 
 
 
Aan: Projectgroep Sint Maartenscollege 
   
 
Maastricht, 12 februari 2025 
 
Geachte dame en heren, 
 
Wij hebben uw brief van 4 februari jl., gericht aan de Onafhankelijke Adviesraad 
Maastricht, gelezen en besproken in ons DB-overleg van 10 februari jl. Wij zijn u 
geen verantwoording verschuldigd. Aangezien u gemeend heeft uw brief dezelfde 
dag nog via de gemeentelijke griffie openbaar te maken, voelen wij ons echter 
gedwongen te reageren. 
Niet om ons te verdedigen, maar wel om u duidelijk te maken welke bevoegdheid wij 
wel en welke wij niet hebben. Wij adviseren het college van burgemeester en 
wethouders van de Gemeente Maastricht gevraagd en ongevraagd. Daarmee 
proberen wij besluitvorming door dit college te beïnvloeden ten gunste van de 
inwoners van deze stad. Wij hebben niet de mogelijkheid noch de formele 
bevoegdheid de besluitvorming van het LVO, uw bevoegd gezag, te beïnvloeden. 
Daar heeft u uw eigen organen en mogelijkheden voor. Wij willen benadrukken dat 
wij een onafhankelijke adviesraad zijn en volledig zelfstandig bepalen wat wij 
adviseren.  
 
Wij hebben een ongevraagd advies gegeven over het Integraal Huisvestingsplan 
Voortgezet Onderwijs (IHP-VO) dat het college ter besluitvorming naar buiten heeft 
gebracht. Dat plan gaat over de fysieke bouw en verbouwing van diverse scholen in 
Maastricht voor voortgezet onderwijs. Daarom hebben wij in ons advies ook 
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aandacht gevraagd voor de bereikbaarheid, toegankelijkheid en bruikbaarheid van 
de geplande gebouwen voor mensen met beperkingen.  
Het IHP-VO voorziet in een toekomstige vestiging van het Sint Maartenscollege aan 
de Eenhoornsingel. Wij moeten ervan uitgaan, dat het LVO dit heeft ingebracht in het 
IHP-VO. Wij hebben positief geadviseerd over het IHP-VO. U bent het daar niet mee 
eens en dat staat u vrij. Onzes inziens kunt u uw bezwaren hiertegen, onderbouwd 
met uw ‘Onderzoeksrapport Sint Maartenscollege’, via uw eigen 
medezeggenschapsorgaan en wellicht ook andere kanalen richten aan uw bevoegd 
gezag.  
 
Graag willen wij onze positie als onafhankelijk adviesorgaan nogmaals markeren. 
Onze raad bestaat uit een 13-tal leden vanuit diverse achtergronden uit de 
Maastrichtse samenleving. Een thema als de kwaliteit van het aanbod van onderwijs 
in onze stad, is vanzelfsprekend voor ons een belangrijk thema, dat verder gaat dan 
het belang van één school. We zijn dan ook blij dat na een jarenlang proces van 
plannen en afwegingen er in onze optiek een evenwichtig besluit ligt dat nu wat ons 
betreft zo snel mogelijk uitgevoerd dient te worden. 
 
Vriendelijke groet namens de Onafhankelijke Adviesraad Maastricht, 
  


